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 Varia:  

 Hemelwater- en droogteplan in opmaak: Mogelijks advies van Milieuraad vereist. Meer info volgt 

 Ruiming van goed slib + bramen uit een gracht langs een landbouwperceel, landbouwer vraagt opruim bramen. 
MR kan hier weinig advies omtrent geven is de conclusie op deze vraag. 

 VK Tegelwippen: 21/03-31/10/2024: 
Vanaf vandaag tot en met 31 oktober kunnen burgers, buurten, verenigingen, bedrijven, scholen en gemeenten 
meedoen met het VK Tegelwippen door tegels of andere verharding uit te breken en er bloemen, struiken of 
bomen in de plaats te zetten. Dat is erg nodig om ons beter te wapenen tegen de gevolgen van de 
klimaatverandering, en het zorgt er ook voor dat onze straat of tuin veel mooier wordt. 
Nog leuker wordt het als je samen met de hele buurt gaat tegelwippen. Leen materiaal van elkaar, koop plantjes in 
bulk en maak er een feest van. Zo leer je jouw buren beter kennen en zorg je voor een mooie, groene omgeving 
waar het fijn is om te vertoeven (én te aperitieven ꨶ꩜꩟꩝꩞).  
Registreer zeker je gewipte tegels op de website van VK Tegelwippen, zo maak je kans op een prijzenpakket en op 
de titel ‘tegelwipper van de maand’. Aan het einde van de campagne wordt de tegelwipper van het jaar verkozen. 
Die mag zich aan een heus buurtfeest verwachten! 
De gemeente zal het VK Tegelwippen promoten via de gemeentelijke informatiekanalen. 

  

27 
Hoe betrekken we de verenigingen in Lubbeek bij de uitvoering van het gemeentelijk klimaatplan? 

Jan Janssens stelt voor Infoavonden te organiseren voor de verschillende verenigingen in Lubbeek om hen alzo te 
betrekken bij de uitvoering van het plan en dit in verschillende deelgemeente.  Tania meldt dat Jan dit mag uittesten 
met een vereniging om te zien of dit een goed kanaal is om de burgers hierbij te betrekken. 

  

26 Bespreking acties Infoblad Energiek wonen/Renovatiebegeleiding (Klimaatplan: Ruimtelijke ordening; 
energiebesparing) 

Bij Hartje Hageland navragen of er veel mensen uit Lubbeek zich hebben aangemeld voor de infosessies 

  



25 De milieuraad vraagt aan de gemeente om een overzicht op te maken van de laadpunten voor elektrische 
voertuigen in Lubbeek en deze te publiceren in het Infoblad (Klimaatplan: Mobiliteit)  

 Voorzitter meldt dat gebruik van EV’s de uitstoot van CO2 sterk kan doen dalen en kan bijdragen aan de beoogde 
reductie van 40%. 

 De vraag werd doorgegeven aan de Mobiliteitsambtenaar.  

 De vraag kan niet weerhouden worden daar het aantal punten voortdurend verandert en gemeente zelf niet over 
alle info hieromtrent beschikt. 

 Best is geïnteresseerden te verwijzen naar en het promoten van de bestaande platformen, zoals Chargemap (app), 
Plugsurfing (app) waarop deze informatie kan teruggevonden worden. 

  

24 Inventarisatie van de groei van Japanse Duizendknoop waarop we op de laatste vergadering niet verder zijn 
ingegaan. (Klimaatplan: weerbaarder landschap) 

De gemeente kent een aantal plaatsen op openbaar domein, waar ze jaarlijks handmatig de Japanse Duizendknoop 
afsnijdt en wegvoert: Binkomstraat, Lastberg, Eikenstraat.   

 Men meldt dat aan het weggetje aan de parking achter het gemeentehuis er ook staan 

 Peter Vereckt van Dienst wegen en groen volgt dit op en ziet toe op juiste afvoer/behandeling in gemeente. 

  

23 Vraag aan de gemeente of de Milieuraad input kan leveren bij de inrichting van de aangekochte terreinen aan het 
Dievenhof? (Klimaatplan: weerbaardere omgeving) 

De door de gemeente aangekochte terreinen Dievenhof  liggen in een natuurgebied. Werken in een natuurgebied zijn 
aan regels onderworpen. Het is onduidelijk of een vijver eventueel als een zwemvijver zal kunnen ingericht worden. 
Schepen Roskams zal vraag op CBS stellen welke de verdere plannen zijn. Er is de vraag of een wandelweg zal 
aangelegd worden en wanneer toegang tot gebied zal mogelijk zijn voor de inwoners. 

  



22 De Milieuraad stelt voor om de burgers in de lente te informeren via de informatiekanalen van de gemeente over de 
vrij toegankelijke boomgaarden in het Uilekotwegje en achter het Dienstencentrum De Sleutel, waar iedereen fruit 
mag komen plukken - zie punt 12 (Klimaatplan: koolstofarme economie/landbouw) 

 Ter herinnering: Beslissing CBS 9/12/2019: 
“Artikel 1. Beslist om de milieuadviesraad toestemming te geven om vanaf 2020 voor de 
hoogstamboomgaard, aangeplant door de milieuadviesraad en het O.C.M.W. in 2010 langs het Uilekotwegje, 
zijstraat van de weg 'Uilekot' in Lubbeek, oogstdagen te organiseren, waarvoor de inwoners van Lubbeek zich 
kunnen inschrijven als kandidaat-deelnemer. De milieuadviesraad is verantwoordelijk voor alle aspecten van 
de organisatie van deze oogstdagen. 
Art.2. Beslist dat kandidaat-deelnemers aan deze oogstdagen, in het kader van hun persoonlijke veiligheid, 
vooraf ingeschreven moeten worden als vrijwilliger, teneinde gedekt te zijn door de verzekering.” 

 Idealiter datum vastleggen nog voor de volgende Milieuraad (16/05) zodat die kan gepubliceerd worden in het 
Infoblad van juli/augustus (deadline teksten 13/05)  

 De MR acht het moeilijk om een oogstdag te organiseren en dit bekend te maken via het infoblad, aangezien 
moeilijk te voorspellen is wanneer het fruit rijp is. Voorstel om gewoon via gemeenteblad te informeren dat 
de mensen vrij mogen gaan plukken ‘op eigen risico’ + het promoten van deze plaatsen als pick-nick plaatsen. 
De MR vraagt aan de Gemeente om het nodige te doen om ter plaatse infoborden te plaatsen met korte uitleg 
daar de plekken te weinig bekend zijn bij de burgers. 

  

21 Inrichting terrein voor het politiekantoor 

Toelichting inrichtingsplan door de werkgroep die hieromtrent door de MR werd opgericht (Romain, An, Jan, Michel) 

 Aanplant zal wellicht niet meer lukken dit voorjaar. Het is al voorzien dat in afwachting van de aanplant, er 
een gras-bloemenmengsel gezaaid zal worden, zodat het er wel net bij ligt bij de verkiezingen. 

 Romain en zoon Dominique geven toelichting bij het plan dat werd uitgewerkt. De MR vindt dit een goed plan 
en feliciteert werkgroep. Een kopie van het plan werd ook aan schepen Tania Roskams overgemaakt. 

 Tania meldt dat het plan op het college zal besproken worden. Voor de uitvoering van de aanplant, zullen 
verschillende offertes moeten opgevraagd worden. 

 Uitvoering werken zullen pas gepland worden voor het najaar. 

  



21/03/2024 Aanwezig: An Carens, Antoine Baeke, Jan Janssens, Kristof Mertens, Marc Daans, Michel Ernemann, Romain Vallons, 
Varen De Meersman, Tania Roskams, Lore Tilmans  

Verontschuldigd: / 

Verslag: Lore  

 


